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ZE ZÁKULISÍ

/v Jak se změní HR 
v letošním roce?

/ч Kdo je Kovy? /v Kdo nejvíc inspiroval účastníky 
a lektory PMF Institutu?

/v Jaké jsou trendy v dress code?

Ze zákulisí
/ f i l i  čtenáři časopisu HR Forum, další vydání, kte- 

I I ré právě otevíráte, je takovým HR pohledem do 
^  w иЖkřišťálové koule. Zaměřujeme se na to, co nás 
v tom letošním roce čeká, jak se s největší pravděpodob
ností budu vyvíjet trendy, na co je dobré se připravit.

Jednou z tendencí, které ve firmách můžeme vidět, je 
postupné rozvolňování celé horizontální struktury, a pře
devším postupný zánik jasně stanovené pozice. Aby se 
lidé mohli napříč různými týmy pohybovat, a co víc, aby 
v různých týmech mohli zastávat různé funkce, vyžaduje 
to několik věcí. Jednou z nich je, aby firma opravdu dopo
drobna vědžla ja k ý  je potenciál jednotlivých lidí, co umí, 
co by chtěli dělat. Tomu, aby nevznikl chaos, ve firmách 
čelí speciální-HŔ oddělení, které shromažďuje požadavky 
týmů a obsazuje je těmi správnými lidmi.

Alena
Červenková

To, co však mění pracovní trh zásadně, je příliv nové 
generace. Jsme rádi, že vám v dnešním vydání můžeme 
představit jednoho z nej výraznějšího zástupců mladé ge
nerace. Karel Kovář, alias Kovy, je hvězdou českého youtu- 
berského nebe a jako zatím asi jedinému se podařilo pro
píchnout svou generační bublinu směrem vzhůru. Znají 
ho a uznávají i lidé o generaci, dvě starší. Kovy vystoupil 
na naší konferenci Světová laboratoř lídrů a my vám teď 
přinášíme rozhovor s ním.

Vážené čtenářky a čtenáři. Rádi bychom vás také in
formovali, že ke konci loňského roku ukončila svou misi 
dosavadní ředitelka PMF paní Barbara Hansen Čechová, 
které děkujeme za její invenci a energii. Provozním říze
ním PMF byla dočasně pověřena paní Blažena Kohoutová, 
které je zároveň i nadále zodpovědná za PMF Institut.
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